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Betreft: artikel 40 vragen over het verschaffen van duidelijkheid inzake de plaatsing van 

masten en antennes voor 5G 

 

Dordrecht, 27 februari 2020 

 

Geacht College, 

 

Uit een uitgebreid artikel van het Algemeen Dagblad (*) blijkt dat providers op honderden 

locaties in Nederland grote weerstand van bezorgde bewoners ondervinden om masten en 

antennes te plaatsen, teneinde het 5G-netwerk uit te kunnen rollen. 

 

Om een zo goed mogelijk landelijk dekkend 5G-netwerk te realiseren, zou het huidige aantal 

van 18.789 zendmasten met minstens 10 procent moeten groeien, maar in veel gemeenten 

proberen bewoners de plaatsing van masten tegen te houden, omdat ze 

gezondheidsproblemen of horizonvervuiling vrezen.  

 

Directeur Rob Bongenaar van Monet, de vereniging waarin providers het plaatsen van 

antennes afstemmen met de overheid, laat in het artikel optekenen dat er geen 

wetenschappelijk bewijs zou zijn dat 5G schadelijk is voor de gezondheid, dat alles binnen de 

overheidsnormen blijft en 5G nauwelijks verschilt van 3G of 4G. 

 

Echter, in hetzelfde artikel vertelt de Drentse imker Dorus Liefting dat uit recent Duits 

onderzoek blijkt dat veel bijen het niet overleven als ze onbeschermd naast een UMTS-mast 

worden gezet. Hij is dan ook fel tegen de plaatsing van een mast op 40 meter van zijn 

bijenkasten. 
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Peter Nelisse, een Rotterdammer die al zeventien jaar strijd voert tegen de mobiele masten 

op het dak van het wooncomplex waar hij woont, adviseert om mobiele masten op 

bedrijfsgebouwen of bedrijfsterreinen te zetten en niet op woningen, vanwege de 

stralingsrisico's, horizonvervuiling en geluidsoverlast door de wind. 

 

Echter, Nelisse is cynisch en geeft aan dat providers, corporaties en gemeenten elkaar 

dekken, waardoor huurders het kind van de rekening zijn. 

 

De PVV vindt snel internet voor alle burgers belangrijk en begrijpt dat providers om de 

zoveel jaar veel geld kwijt zijn aan frequentieveilingen, waardoor zij voortvarend aan de slag 

willen. Echter, er zijn dus ook signalen dat 5G-zendmasten mogelijk negatieve gevolgen 

hebben voor de gezondheid van mens en dier, alsmede geluidsoverlast veroorzaken. 

 

Daarom wil ondergetekende graag de volgende vragen aan het College stellen:  

 

1) Kunt u aangeven hoeveel aanvragen er in 2018, 2019 en tot nu toe in 2020 zijn 

binnengekomen voor de plaatsing van masten en antennes in Dordrecht ten bate van het 

uitrollen van het 5G-netwerk? Zo nee, waarom niet? 

 

2) Kunt u aangeven per aanvraag wat de stand van zaken is, waarbij o.a. informatie wordt 

gegeven over de exacte locaties van de masten en antennes, welke klachten eventueel zijn 

binnengekomen en op welke manier is omgegaan met eventuele klachten? Graag een 

gemotiveerd antwoord met zoveel mogelijk details. 

 

3) Kunt u aangeven per mast en antenne die ten bate van het 5G-netwerk is gerealiseerd of 

in de planning staat gerealiseerd te worden, op welke afstand deze staat van woningen, 

andere gevoelige objecten, bedrijfsterreinen en bedrijfsgebouwen? Graag een gemotiveerd 

antwoord met zoveel mogelijk details. 

 

4) Welk beleidskader hanteert de gemeente Dordrecht ten opzichte van 5G-zendmasten? 

Graag een gemotiveerd antwoord met zoveel mogelijk details en mocht er geen 

gemeentelijk beleidskader zijn, waarom niet? 

 

5) Wordt er een minimumafstand gehanteerd tussen zendmasten en woningen of andere 

gevoelige objecten? Zo nee, waarom niet?  
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6) Bent u van mening, mocht dit nog niet aan de orde zijn m.b.t. het plaatsingsbeleid van 

masten en antennes, dat deze objecten bij voorkeur moeten worden gerealiseerd op locaties 

waar geen of weinig mensen wonen, zoals bedrijfsgebouwen en bedrijfsterreinen? Zo ja, 

bent u bereid (indien mogelijk en relevant) daar een gemeentelijke regel voor op te stellen 

en zo nee, waarom niet? 

 

7) Als de gemeente Dordrecht een beleidskader heeft inzake de plaatsing van 5G-

zendmasten en antennes, welk wetenschappelijk onderzoek ligt daar dan aan ten grondslag 

m.b.t. mogelijke gevolgen voor de gezondheid van mens en dier? Graag een gemotiveerd 

antwoord met zoveel mogelijk details. 

 

8) Mocht de gemeente een beleidskader hebben, maar zonder wetenschappelijk onderzoek 

als basis, waarom is dat dan het geval? Graag een gemotiveerd antwoord. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

D.T.J van Leeuwen 

Fractievoorzitter PVV Dordrecht 

 

BRON 

 

(*) https://www.ad.nl/binnenland/de-5g-mast-heeft-vele-vijanden-mobiele-straling-is-

slecht-voor-bijen~a7795a25/  
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